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Abstract (en)
There is described a binder-consolidated spunbonded comprising load-bearing polyester filaments and fusible polyester binder filaments. The basis
weight of the spunbonded lies within the range between 20 and 120 g/m<2>, the load-bearing filaments and the binder filaments each have a
linear density within the range between 1 and 7 dtex, and the proportion of binder filaments is below 10 per cent by weight. The spunbonded is a
lightweight spunbonded which is characterised by a particularly high dynamic efficiency, i.e. a particularly high resistance to repeated stress. The
lightweight spunbonded is usable for example as reinforcement for shoes and garments, as carrier material for curtains and blinds, as seat cover,
filter fabric, etc.

Abstract (de)
Beschrieben wird ein schmelzbinderverfestigtes Spinnvlies aus tragenden Polyester-Filamenten und als Schmelzbinder dienenden Polyester-
Binderfilamenten. Das Flächengewicht des Spinnvlieses liegt im Bereich zwischen 20 und 120 g/m², der Einzeltiter der tragenden Filamente und
Binderfilamente im Bereich zwischen l und 7 dtex, und der Anteil der Binderfilamente unter 10 Gewichtsprozent. Es handelt sich hierbei um ein
Leichtspinnvlies, das sich durch eine besonders hohe dynamische Tüchtigkeit, d.h. einen besonders hohen Widerstand gegen Wechselbelastungen
auszeichnet. Das Leichtspinnvlies ist z. B. als Verstärkung für Schuhe und Kleidungsstücke, als Trägermaterial für Vorhänge und Jalousien, als
Sitzbezug, Filterstoff u.s.w. verwendbar.
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